

**Great games,
amazing stories.**

Rigaud, February 19, 2020

Asmodee Canada to drop MAP

Dear valued customers,

Effective immediately, Asmodee Canada will no longer provide and enforce Minimum Advertised Pricing (MAP) on products distributed across the country.

Due to the continuously evolving market environment, as well as the fluctuating Canadian Dollar, the company can no longer support MAP. This move will foster an environment of healthy competition in the Canadian marketplace and allow retailers more flexibility within their respective businesses.

Asmodee's owned and partner studios may still offer Suggested Retail Prices (SRPs), as a guideline for vendors.

This decision only applies to the Canadian market.

The Asmodee Canada Team

asmodee
CANADA

Asmodee Canada
450-424-0655
sales@asmodeeCA.com
www.asmodee-canada.com
31, rue de la Coopérative, Rigaud (Québec) J0P 1P0

Great games, amazing stories.

Rigaud, 19 février 2020

Asmodee Canada abandonnera le prix minimum affiché (MAP)

Chers clients,

Dorénavant, Asmodee Canada n'assurera plus et n'appliquera plus le prix minimum affiché (MAP) sur les produits distribués partout au pays.

En raison de l'évolution constante de l'environnement du marché, ainsi que de la fluctuation du dollar canadien, l'entreprise ne peut plus soutenir le MAP. Cette mesure favorisera un environnement de saine concurrence sur le marché canadien et permettra aux détaillants d'avoir plus de souplesse au sein de leurs entreprises respectives.

Les studios associés et détenus par Asmodee peuvent toujours offrir des prix de détail suggérés par le fabricant (SRP), comme ligne directrice pour les fournisseurs.

Cette décision ne s'applique qu'au marché canadien.

L'équipe d'Asmodee Canada

asmodee
CANADA

Asmodee Canada
450-424-0655
sales@asmodeeCA.com
www.asmodee-canada.com
31, rue de la Coopérative, Rigaud (Québec) J0P 1P0